
Verslag Algemene Ledenvergadering 2025 
 
Op donderdag 24 april vond de jaarlijkse ledenvergadering plaats in de Petruskerk. 
Vanaf 19.15 verzamelen de eerste mensen zich en nemen een kopje koffie bij de bar. 
Om 19.30 doet voorzitter Martijn de Duijn de aftrap en heet hij iedereen van harte welkom.  
Na een toelichting op de agenda, neemt hij ons mee in de highlights van het afgelopen jaar 
2024.  

- Sociale Basis: we hebben na de zomer van 2024 deelgenomen aan de gesprekken met 
de gemeente Rheden over de bezuinigingen die vanaf 2026 ingevuld moeten worden. 
Het gaat uiteindelijk om kortingen op subsidies die een groot aantal verenigingen 
binnen de gemeente Rheden gaat raken. Ook de belangenverenigingen worden niet 
ontzien. Vooralsnog zal ook onze vereniging 25% minder subsidie ontvangen. Begin 
juli 2025 wordt daar een definitief besluit over genomen. 

-  
- Groen Geluk: sinds een kletsnatte dag in november 2023 in gebruik maar in augustus 

2024 met een zomerfeest én prachtig weer feestelijk geopend. De speeltuin wordt 
goed bezocht maar heeft ook te maken met vandalisme door hangjongeren. Alle 
incidenten worden bij de politie gemeld. We zijn ook periodiek in gesprek met 
gemeente, politie en vrijwilligers om de situatie te verbeteren. 

-  
- Wij zijn nu met 7 bestuursleden. Mocht iemand het leuk vinden om aan te sluiten, 

dan bent u van harte welkom om nader kennis te maken met het bestuur. 
-  
- Sinds 2024 wordt er gezamenlijk vergaderd met alle stichtingen en verenigingen in 

Spankeren. Hierbij worden acties zoals de welkomstmap en evenementen met elkaar 
afgestemd. Een van de resultaten is de vlaggenwedstrijd. 

-  
- Werving aanvullende inkomsten. Met dank aan Sjoukje is het gelukt een mooi bedrag van 

de Postcodeloterij te bemachtigen. Met dit bedrag realiseren wij gevulde bloembakken aan 
de bruggen over het kanaal die toegang bieden tot Spankeren. De Edybrug en de fietsbrug.  

 
Vraag uit de zaal: 
Gaan we actief op nieuwe dorpsbewoners af? Antwoord: ja, vanuit gezamenlijke vergadering 
krijgen nieuwe bewoners een Welkomstmap met informatie over alle Spankerense verenigingen. 
 
De kascontrole over het boekjaar 2024 heeft plaatstgevonden  op 17 april 2025.  
De heren Tjibbe de Boer en Jan van den Enk hebben geen onregelmatigheden geconstateerd  en 
daarmee goedkeuring verleend. 
  
Kascommissie in 2026 zal bestaan uit de heren Frank Willems en Tjibbe de Boer. 
Willem Wassink is eerste reserve. 
 
De contributie in 2025 
Aan de leden wordt uitgelegd waarom het bestuur de contributie nog dit jaar moet verhogen naar  
€ 7,50. Volgend jaar ontvangen we minder subsidie van de gemeente, blijven de overige kosten 
zoals onderhoud aan AED’s  jaarlijks stijgen en is de contributie niet meer aangepast sinds 2002.  
Zonder tegenstem wordt het voorstel aangenomen. 
 
 
  



Inkomsten & uitgaven 
In 2024 hebben we meerdere uitgaven gehad ten behoeve van dorpsactiviteiten waaronder een 
bijdrage aan speeltuin Groen Geluk en het organiseren van de gemeenschappelijke vergaderingen 
met alle verenigingen in Spankeren. Dit heeft geleid tot een negatief saldo wat ten laste van de 
reservering dorpsstructuur wordt gebracht. 
 
 
Bestuurszaken 
Aan de leden is goedkeuring gevraagd voor een verlenging van de zittingsperiode van de volgende 
bestuursleden: Martijn Den Duijn, Rebecca Heye, Jan Hulsing en Fred Milius.  
Daarnaast wordt Martijn als voorzitter vervangen door Laetitia de Leede.  
Geen van de aanwezigen heeft bezwaar tegen de verlenging van de zittingsperiode van genoemde 
bestuursleden en de aanstelling van de nieuwe voorzitter. 
Martijn bedankt voor je voorzitterschap en Laetitia veel succes. 
  
Rondvragen 
Niet alle AED’s staan op de website. Gaan we toevoegen, dank voor de tip. 
 
Wat is de voortgang inzake de grootschalige energieopwekking? 
Na het gesprek met wethouder Paul Hofman in september is er weinig te melden op dit onderwerp. 
We spreken hem medio mei weer en dan staat dit onderwerp weer op de agenda. Vooralsnog 
bekijkt men alleen de optie zonneparken. 
 
Komt de gemeente nog kijken naar de verkeerssituatie op de Edybrug? 
Het blijft een moeizame communicatie over deze situatie. De medewerkers van de afdeling 
Verkeer zijn zelf gaan kijken zonder ons daarin te kennen. Tevens zijn ze bij de verkeerde 
brug naar Spankeren, de Dupobrug, gaan kijken.  Bij een 2e bezoek heeft men aangegeven de 
belijning op de brug niet te willen verbeteren. De belijning in de bocht naar de Dorpsweg wil 
men wel extra in de verf zetten. Evenals een veilig oversteekpunt bij Groen Geluk. Helaas is 
hier niets meer over vernomen. Sjoukje en Fred hebben hun ongenoegen hierover 
uitgesproken en zullen de wethouder hier binnenkort op aanspreken. 
 
Is het een zinvolle besparing om het bulletin 3x per jaar te verspreiden? 
Iedere kostenpost nemen we goed onder de loep. Anderzijds vinden we communicatie over 
onze activiteiten ook belangrijk. 
 
Kan het bestellen van de vlag ook in het bulletin vermeld worden? 
Jazeker. Gaan we doen. 
 
Langs de Dorpsweg groeien de boomwortels door de tegels. Wat gaat de gemeente daaraan 
doen? 
Als de gemeente iets gaat doen, is dat gelijk met een rioolrenovatie, ergens in 2030. Maar de 
gemeente heeft ons laten weten dat de Dorpsweg niet tussentijds wordt gerenoveerd. De losse 
tegels die nu ontstaan moeten we blijven melden via de Fixie-app. 
 
Na de pauze werden we helemaal bijgepraat door Winfred Brouwer over de 
Steenuilenwerkgroep Oost-Veluwe. Winfred is actief binnen het IVN met als specialiteit de 
steenuil. Rondom Spankeren zijn er 10 kasten die voor een deel door de steenuilen hier in de 
regio worden gebruikt. Met enkele vrijwilligers wordt het jaarlijkse broedsel nauwkeurig 
geteld, gemeten en geringd om de populatie goed in kaart te brengen. Boeiende materie en 
leuk om zo’n bijzondere vogel beter te keren kennen. 



 
De avond werd afgesloten met een drankje aan de bar en we kunnen terugkijken op een goed 
bezochte en geslaagde ALV. Tot volgend jaar! 
 


